










．畴病隔币�
RF .-._ RF 

： 
1 、 接收开旮打开发射器自动扫频对上频点， 不用对桥。

2, 自动扫频对上接收器指示灯会亮 。

3、 拖一默认是8通道（不能转到A通道） ， 发射器克蓝灯， 接收器

对上频也是蓝灯。

4. 拖二发射器A通道是红灯， B通道是蓝灯， 拖二的发射器开机时

长按不松手8秒左右转通道指示灯会闪烁， 进入A或B通道转换

状态， A通道转到B通道或B道转到A通过。

5、 拖一或拖二接收器只有开关诅， 自动对上频， 不用操作， 对上

A通道亮红色对上B通道蓝色。

6、 多套机的使用方法：先开 一台接收机。 同时按若发射器电源健

和SET讥开机不放手8秒左右A. B通道灯闪烁， 进入锁频状态，

靠近接收机接收机接收到信号就锁定对应的通道， （拖二的话A.

8通道独立操作锁定）． 锁好一套机后把接收和发射都关闭了 ，

再打开另一套机的接收， 另 一套机的发射器篮复上面的操作锁定

这套机。 这样就可以两套同时使用了 ， 多套也是重复上面的操作。

（但多套机使用过程中频点要不能相同！相同的话也一样会干扰，

有干扰就按发射的SET诅选另一个桥点。）

7、 解锁方法：先开若接收机． 开若发射器发射器通诅亮灯情况下

长按SET诅8秒进入船锁状态， 通道灯闪烁， 靠近接收器， 闪烁完

接收到停号就船锁。 这祥别的发射器可以随便进入接收器。

（注意：加锁和解闪 一定要靠近接收器）
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1. With the receiver o几cum on the uansmitter to automatically sweep the frequency
to the upper frequency point without freq归r,cyalignment.

2. Automatically swep店叩the ind忙ator light of the upper receiver wlll be on. 

3. Dragging one defaults to channel 8 (you ca Mot switch to channel a). The
transmitter lights up blue, and the receiver also lightS up blue.

4.Channel a of the trans mitterdragglng two is a red light and channel 8 is a blue
light. When the transmitter dr呴ging two is turned on, press it fo『 about8 seco咄
and the tum channel indicator will flash to enter the conversion state of channel a
or 8. channel a will tum to channel 8 or channel B will tum to channel a.

5. Dragging one or two receivers only has the on key to automatically align the
upper fr四uencywlthout operation. The upper channel a 1, bright red and the
upper channel Bis blue.

6. How to use multiple 父ts of machin扛 fim open a receiver. At the same time,
press the transmitter power key and set key to start the machine and do not let
go for about 8 seconds. The lightS of channel A and channel 8 flash to enter the
frequency locking state. Close to t忱receiv釭the receiver will lock the
CO吹S印nding channel when it receives the signal {if y叩 drag two.channel A and
channel B will operate and lock Independently}. After locking one set of machine,
tum off the receiving and transmitting, and then turn on the receiving of another
父t of machine. T忱transmitter of another set of machine repeats the above
O阰ration to lock this 父t of machine. In this way, two 父tscan灰u父d atlhe same
time, and multiple 父ts also repeat the above operations. (however. the if沁ints
of multiple s叩of mach
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